

90*125mm

500万自动对焦

用户手册
Inskam108
CN

感谢购买此产品,使用前请仔细阅读本说明书,保证你最佳的使用效果。

使用前注意事项

- 手机使用本产品时,确认安卓手机是否有OTG功能且打开,且系统在4.2以上。
- 本产品是防水的,但是在清洁时最好用酒精擦拭,不能长时间浸泡水中。

功能示意图

1. USB 插头
2. 转接头
3. 镜头

操作指南

注意: 1. 手机系统4.2以上 / 2. 手机需要有OTG功能 / 3. 在手机设置里面打开手机OTG功能

1.手机上使用方法

A. 扫描二维码,点击手机软件下载 Inskam 软件或输入网址:
www.inskam.com/download/Inskam1.apk

B. 连接摄像头 Type-c 手机连接, 安卓手机连接。

运行

C. 打开软件点击 Inskam (如下图)

在电脑上使用方法

1. 下载软件
浏览器输入网址下载
(1) www.inskam.com/download/camera.zip
- (2) www.inskam.com/download/PC.zip

2.摄像头连接

连接摄像头,把摄像头的USB接口连接到电脑上。

3.运行

打开Smart Camera, 进入Settings菜单, 选择Inskam camera, 可以进行拍照录像设置。

MAC

1. 在 Finder 窗口的“应用程序”目录里, 找到一个名为 Photo Booth 的应用如下图
2. 连接摄像头,把摄像头的USB接口连接到电脑上。
3. 单击Photo Booth并选择“Inskam camera”, 可以进行拍照录像设置。

属性参数

参数	
图像传感器	CMOS
光源	4 颗可调 LED 灯
使用温度	32 to 113 F (0 to 45°C)
镜头尺寸	12mm
焦距	3cm-无穷
防水等级	IP67 (仅限镜头及透镜)
镜头角度	70 度
像素	500 万
图像 / 视频分辨率	2592*1944/1920*1080P

疑难问题解答:

1. 灯亮无图像: 手机有OTG功能但是无UVC图像协议, 更换电脑使用或者更换手机。
2. 不清晰: 检查镜头是否有脏污。
3. APP闪退: 是否开启相同APP, 结束所有后台运行, 重新打开APP。
4. 灯不亮无图: 手机无OTG功能或OTG功能未开启, 打开OTG或者更换手机电脑使用。

正确处理本产品

(电气和电子设备的处理)

产品或其文件上的这一标志表明, 在使用寿命结束时, 不得将其与其他生活垃圾一起处理。

为了防止处理未经处理的废弃物对环境对人体造成的危害, 将其与其他废弃物分开, 并负责地收集并促进可持续资源的再利用。

在家中的用户应该联系购买产品的零售商或当地办事处的办公室, 以了解在何处以及如何使用该产品以获得更多有关环保安全回收的信息。 业务用户需要联系供应商以确认采购合同的合同条款。 本产品不应与其他商业废物混合使用

CE FC RoHS

5 Million Auto Focus

User manual
Inskam108
EN

Thank you for purchasing this product, please read this manual carefully before use.

Attentions

1. It is necessary that there is an OTG function with you android phone, and the OTG function is opened on the phone.
2. It is waterproof. However, it is the best way wipe with alcohol when cleaning, and long term immersion in water is prohibited.

Function

1. USB plug
2. Adapter
3. Lens

Operation guide

Using on android Phone

1. APP Download

Searching for "Inskam" on Google Play, download and install the app. Or enter the URL: www.inskam.com/download/Inskam1.apk to download and install the APP.

B. Connecting Camera

Type-c and Android mobile phone connecting as follow picture

3. Running

Open the app and you can take photos, videos, settings, etc.

Using on computer

1. Windows
Enter the URL:
www.inskam.com/download/camera.zip to download and install the software.

2. Connecting Camera

Connect the camera to the computer through usb interface

3. Running

Open "Smart Camera", and select "Inskam camera", then you can take photos, videos, settings, etc.

MAC

1. In the application directory of the Finder window, search for the Photo Booth software.
2. Connect the camera to the computer through usb interface
3. Clicking on the Photo Booth and selecting "Inskam camera", then you can take photos, videos, settings, etc.

Attribute parameter

Parameter	
Image sensor	CMOS
Camera light source	4 Adjustable LEDs
Operating temperature	32 to 113 F (0 to 45°C)
Diameter of flexible tube	12mm
Focal distance	3cm-∞
Waterproof grade	IP67 (For lens/ tube only)
Image/Video resolution	2592*1944/1920*1080P
Sensor pixels	5 Million pixels
Viewing angle	70 degree

Troubleshooting

1. LED light off or no image: Whether the equipment is on, and the camera has connected the equipment.
The image is unclear: whether the camera is dusty or not.
2. or not.
3. Black screen: Restart the Inskam app or reconnect the camera.

Correct Disposal of this product

(Waste Electrical & Electronic Equipment)

This marking shown on the product or its literature, indicates that it should not be with other household wastes at the end of its working life.

To prevent possible harm to the environment or human health from uncontrolled waste disposal, please separate this from other types of wastes and recycle it responsibly to promote the sustainable reuse of material resources.

Household user should contact either the retailer where they purchased this product or their local government office for details of where and how they can take this item for environmentally safe recycling. Business users should contact their supplier and check the terms and conditions of the purchase contract. This product should not be mixed with other commercial wastes for disposal.

CE FC RoHS